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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. szeptember 

28-ai, munkaterv szerinti közmeghallgatásáról 

 

Az ülés helye: Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok konferenciaterem 

(Oroszlány, Szent Borbála tér 2.) 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Szabó Mihály alpolgármester/települési képviselő, Hermann Istvánné, 

Kontschán Flórián Jenő, Molnár István, Sólyom Jöran, Szanyi Gábor és 

Székely Antal települési képviselők, Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Távol vannak: Gyuga Mihály József, Papp Péter Attila és Vargáné Vojnár Katalin települési 

képviselők 

 

Meghívottak: a Közös Önkormányzati Hivatal munkatársai, a szakigazgatási szervek és 

hivatalok vezető munkatársai, intézményvezetők, gazdasági cégek vezetői, 

városlakók, a jelenléti ív szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester 17 órakor megnyitotta a képviselő-testület közmeghallgatását, köszöntötte 

képviselőtársait, a közmeghallgatásra meghívottakat, a szakigazgatási szervek és hivatalok vezető 

munkatársait, intézményvezetőket, gazdasági cégek vezetőit, a városlakókat, minden érdeklődőt, a 

televízió nézőit és az interneten az ülést figyelemmel kísérőket. 

 

Megállapította, hogy az ülés határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 9 fő jelen volt. 

Ismertette, hogy a megküldött meghívóban az ülés napirendjeként a munkaterv szerinti 

közmeghallgatás szerepel.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő megérkezett a közmeghallgatásra, a jelenlévő települési 

képviselők száma: 10 fő. 

 

A tárgyalandó napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért 

kérte, hogy szavazzanak a napirendi pont tárgyalásának elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület az ülés napirendi pontjának tárgyalását nyílt szavazással, 10 fő települési 

képviselő részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

132/2021. (IX. 28.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete szeptember 28-ai, munkaterv szerinti 

közmeghallgatásán az alábbi napirendi pontot tárgyalja: 

l. Közmeghallgatás 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

Határidő: azonnal 
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1. NAPIRENDI PONT: Közmeghallgatás 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 

értelmében a képviselő-testület évente legalább egyszer, előre meghirdetett időpontban 

közmeghallgatást tart, amelyen a helyi lakosság és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a helyi 

közügyeket érintő kérdéseket és javaslatokat tehetnek. 

Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a közérdekű kérdések és javaslatok előzetesen leadhatók voltak 

2021. szeptember 14. és 27. között az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal információs 

szolgálatánál elhelyezett gyűjtőládában, illetve elektronikusan a jegyzőnek megküldve. 

Tájékoztatta továbbá a résztvevőket és interneten az ülést követőket, hogy a közmeghallgatásra 

maximum 2 órát tudnak fordítani, nem visszaélve a jelenlévők türelmével és idejével. Első körben az 

írásban érkezett kérdésekre adják meg a választ, majd ezt követően lehetőség lesz a jelenlévőknek is 

kérdést feltenni. A harmadik blokkban pedig az interneten érkezett kérdésekre igyekeznek választ 

adni. Több kérdés érkezett és várható is még, ezért kérte, hogy lehetőség szerint egy személy egy 

alkalommal tegyen javaslatot, észrevételt, kérdést. Az írásban a jegyzőnek eljuttatott kérdéseket, 

írásban is meg tudják válaszolni. Facebook bejegyzésekre nem áll módjukban a facebook-on 

válaszolni.  

Jelezte, a felhívásra 10 kérdés, észrevétel érkezett írásban.  

 

Varga Gábor, az Oroszlányi Médiacentrum szerkesztője ismertette, hogy lakossági kérés érkezett a 

Rosenberg utcának a József Attila köz és Táncsics Mihály út közötti közúti szakaszára vonatkozó 

egyirányú forgalmi rend kialakítására közúti jelzőtáblák kihelyezésével. A Rosenberg utca 1x1 sávos 

útburkolatát jelenleg kétirányú forgalmi rend szerint használhatják a gépjárművezetők annak ellenére, 

hogy a Petőfi Sándor utca felől a Táncsics Mihály út felé a jobb oldali sávot a több évtizedre 

visszanyúló szokásjog alapján a járdával párhuzamosan parkoló gépjárművek foglalják el. A 

gépjármű-állomány az utóbbi években ezen a környéken is erőteljesen gyarapodott, ezért az említett 

sávban egyre gyakrabban egybefüggő kocsisor alakul ki, mely lehetetlenné teszi a kitérést akkor, ha a 

kétirányú forgalmi rendnek köszönhetően az utcában szabadon maradó egyetlen sávban két 

személygépjármű egymással szemben halad. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő megérkezett a közmeghallgatásra, a jelenlévő települési 

képviselők száma: 11 fő. 

 

Sólyom Jöran, a VFKB elnök elmondta, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság informális 

ülésén a felvetéssel foglalkozott. Javaslat, hogy a Rosenberg utcát a József Attila Iskolánál lévő 

kereszteződéstől egyirányúsítják a kérésnek megfelelően a Táncsics Mihály út felé. A Táncsics 

Mihály útnál a kereszteződés előtt van egy parkoló szintén a jobb oldalon. A parkolóba való behajtást 

mindkét oldalról lehetővé tette a bizottság.  

Kiegészítésként elmondta, a bizottság októberben a József Attila Iskola előtti útszakasznak a 

közlekedési rendjével is foglalkozni fog, amikor már az összes felújítás elvégződött.  

 

Varga Gábor szerkesztő tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Népekbarátsága u. 25-27-29. számú ház 

lakói jelezték, hogy a Dózsa György úti kisház ún. „volt sütőde” épülete már régen üresen áll, és a 

közterületről jól látható lomokkal van tele a hátsó kerthelyiség. A tulajdonos egyébként rendelkezik 

közterület-használati engedéllyel.  

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, tudomása szerint a közterület-felügyelet már ezzel a kérdéssel 

foglalkozott.  

 

Lóczi Krisztián osztályvezető hozzátette, eljutott ez a panasz hozzájuk is. Meg fogják vizsgálni a 

bejelentést. A tulajdonos rendelkezik közterület-használati engedéllyel. Meg fogják vizsgálni, hogy a 

bérlő az engedélyben foglaltakat betartja-e és ennek tükrében megteszik a szükséges intézkedéseket. 

 
Varga Gábor szerkesztő ismertette a következő kérdést: Mikor kerül felújításra a „régi piactér” 

parkoló és az alatta húzódó szennyvízhálózat? A burkolat több helyen be van süppedve, autóval is 

nehezen lehet közlekedni. Nagy esők esetén a Mészáros Lajos u. 2/b. lakóépület pincéjét önti el az 

esővíz, néha a talajviszonyok, rossz technikájú talajrendezés miatt pedig a szennyvíz.  
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Lazók Zoltán polgármester elmondta, az önkormányzat a „régi piactér” parkolójának felújítását forrás 

hiánya miatt nem tervezte. A csapadékcsatorna elvezetési problémákat megvizsgáltatják az OIH Zrt., a 

szennyvízcsatorna működését pedig az ÉDV Zrt. szakembereivel. 

 
Varga Gábor szerkesztő felolvasta a következő kérdést: Mikor épül meg a szennyvíz csatorna 

gerincvezetéke a Takács Imre utca 24-58. szám közti részen?  

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta a jelenlévőket, hogy kétféle műszaki megoldás is felvetődött, 

amit a szakemberek vizsgáltak. Az egyik a Svandabereg-patakkal párhuzamosan, a telkekre merőleges 

gyűjtő-gerinc szakaszt kellene végig húzni. Ez azt jelentené, hogy minden házból egy nagyon hosszú 

belső vezetéket kellene építeni. 

A másik megoldás az, hogy a Takács Imre utcában lehetne kialakítani egy új gerincet, de ide vélhetően 

mindegyik háztól házi átemelő aknával/szivattyúval és egy nyomott vezetékszakasszal kéne 

csatlakozni. Ebben az esetben pedig a házi átemelő szivattyú aknák üzemeltetési és energia ellátása az 

ingatlan tulajdonosának feladata lenne.  

Az önkormányzat ezzel kapcsolatban az érintett 25 tulajdonosoknak levelet küldött, és az érintettek 

közül három tulajdonos azt válaszolta, hogy nem járulna hozzá egy ilyen megoldáshoz, 13 válaszolt 

igennel, 8 pedig nem vette át a levelet. Tehát jelen pillanatban nem tervezik a csatornaépítést.  

Jelezte, újabb lakossági megkeresést fog az önkormányzat indítani. 

 
Varga Gábor szerkesztő ismertette a következő kérdést: Mikor történik meg a Takács Imre utca 22-

től kezdődően az utcán lévő fák metszése?  

 

Németh Gábor, az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, 1-2 bejárónál már elvégezték a fák metszését, 

de valóban szükséges az összes fára kiterjedő nagymértékű gallyazás. A gallyazást a vegetációs 

időszakon kívül lehet és célszerű elvégezni, így a lombhullatást követően tervezik elvégezni ezt, 

melyet jövő márciusig ütemezni fognak.  

 

Varga Gábor szerkesztő felolvasta a következő kérdést: A Népekbarátsága utcában lévő kisposta 

előtti parkoló aszfaltozása megtörtént, de a körülötte lévő igen rossz állapotban lévő gyalogjárdára 

mikor kerül sor? 

 

Lazók Zoltán polgármester egyetértett azzal, hogy a városban több ilyen jellegű járdaszakaszra 

ráférne a teljes körű felújítás. Az idei évben a költségvetési helyzet a parkolókat érintő, szintén égető 

problémák enyhítésére próbált megoldást találni (bővítés, felújítás), a járdaszakasz felújítására a 

következő években lát lehetőséget.  

 
Varga Gábor szerkesztő jelezte, a következő felvetés is hasonló. A Fürst Sándor utca 14-16. számú 

lépcsőház előtt látható járda és lépcső elég rossz állapotú, amin gyerekek, illetve felnőttek is 

megbotlanak, illetve elesnek. Esetleg számíthatnak-e a járda felújítására vagy új járda építésére? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a jelzett járdaszakasz nem elsősorban önkormányzati célú, 

jelentős mértékű gyalogos forgalmat biztosít, hanem az a társasház előtti kiszolgáló, lépcsőházakat 

összekötő járdaként funkcionál, tehát tulajdonképpen a lakóközösség feladata, hogy ezeket rendben 

tartsa. A Fürst Sándor utcai járda fel lett újítva teljes hosszában. 

A kőfalakkal kapcsolatban elmondta, ezt már vizsgálták, van ilyen adóssága a városnak. Jelen 

pillanatban nem látja a forrását. Törekednek rá, hogy szép lassan a városnak az útjait, közterületeit 

rendbe tegyék, de ez nagyon komoly pénzkérdés.  
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Varga Gábor szerkesztő a következő kérdést ismertette: Miért nem lehet azokat az embereket több 

orgánumom, vagy hivatalos úton is értesíteni a harmadik oltás beadatásának oroszlányi lehetőségéről, 

akik már túl vannak az első kettőn? Magyarán, miért "titkos" az, hogy van oltópont a városban, és nem 

kell a tatabányai Szent Borbála Kórházba menni? Aki nem rendszeres böngészője a covid-oltás 

időpontfoglalás oldalnak, az semmit nem tud erről. Miért nem lehet ezt a városi tv-ben jelezni az 

embereknek, pontos dátumokkal és időpontokkal, hogy mikor érhető el az oltópont, és mit kell tenni a 

regisztrációhoz? Elég sok idős él a városban akik számára a városon belüli közlekedés még valahogy 

megoldható, de Tatabányára átmenni már komoly gond, hacsak nincs segítségük ebben. Talán a 

fiatalabb korosztály is jobban aktivizálná magát akkor, ha az oltás helyben elérhető lenne.  
 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatásul elmondta, az önkormányzatnak az oltással kapcsolatban 

nincs feladata. Természetesen a tájékoztatást megteszik, a városi televízióban és a helyi 2840 

újságban, az oltásokra vonatkozó aktuális információkat, ahogy eddig is, folyamatosan szerepeltetni 

fogják. Van Oroszlányon oltópont, a hét egy napján, péntekenként üzemel. Tatabányán sincs olyan 

oltópont, amelyik a hét minden napján üzemelne.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő hozzátette, a háziorvosok is oltanak. 

 
Varga Gábor szerkesztő elmondta, lakossági kérés érkezett az Oroszlány, Fürst Sándor utca 26-30. 

társasház mögötti parkoló szilárd burkolattal történő ellátására. Száraz időben poros, ami a lakásokba 

is beszáll a nyitott ablakon, esős időben pedig bokáig járnak a sárban. Örülnének, ha hasonló szilárd 

burkolatot kapna a parkoló, mint a Huber üzletház melletti parkoló kapott. 

A másik problémájuk az, hogy teherautók és kisbuszok is itt parkolnak, elfoglalva a parkolóhelyeket a 

személyautók elől. A volt Ady mozi helyén kialakított parkolóban lenne hely számukra, hiszen az 

eléggé kihasználatlan jelenleg is.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, eredetileg tervezték a jelzett parkolólemez pormentes, szilárd 

burkolattal történő ellátását. A vízelvezetés megvalósult, de az aszfaltozásra már nem maradt forrásuk. 

Mivel a burkolati jelek a zúzottköves felületen nem festhetőek fel, a parkolási rend nehezen 

irányítható. Foglalkoznak azzal a kérdéssel, hogy a kisteherautók és buszok parkolását hogyan lehet 

Oroszlányon korrektül megoldani. 

 
Varga Gábor szerkesztő felolvasta a következő lakossági bejelentést: Oroszlány külterületén van a 

kérdező ingatlanja. Sajnálatos módon a Süllő utca külső részét (Ponty utca – Süllő utca saroktól pár 

méterre) szemétlerakónak használják többen is. Az önkormányzat segítségét szeretné kérni az ügy 

mielőbbi rendezésében. Kéri, hívják fel a lakosság figyelmét, hogy illegálisan ne rakják le a szemet az 

ingatlanjára. Zöld hulladékot, de még építkezési hulladékot is hordanak a területre. Kéri, amennyiben 

lehetséges, tegyenek ki a környékre tiltótáblákat, esetleg a polgárőrség is ellenőrizhetné jobban, hogy 

kik szállítanak oda hulladékot gépjárművel is.  A legjobb megoldás egy térfigyelő kamera 

üzembeállítása lenne. Fél, hogy más nem lenne elég elrettentő erő. Javasolja továbbá, hogy a 

környékre tegyenek szemétkonténereket, így segítve a terület tisztántartását. 

 

Lóczi Krisztián osztályvezető elmondta, a pontos helyszínt fel fogják keresni kollégáival. Az Erőműi-

tópartra egyre többen költöztek ki, ezáltal meg is sűrűsödtek a lakossági bejelentések. Tapasztalják, 

hogy zöldhulladék, illetve építési törmelék kerül ki erre a területre. Viszonylag nehéz az elkövetőket 

beazonosítani. Meg fogják vizsgálni, hogy a jelzett területnek ki a tulajdonosa és intézkedni fognak.  

Régóta terv, hogy az Erőműi-tópart, illetve egyéb külterületek is bevonásra kerüljenek a városi 

térfigyelő kamerarendszerbe. Gyakorlatilag a költségvetés határozza meg az új telepítési helyszíneket. 

Sűrűsíteni fogják ezeken a területeken az ellenőrzéseket. Lakossági segítséget kért, ha hulladéklerakást 

látnak, fotózzák le.  

https://www.eeszt.gov.hu/hu/covid-oltas-idopontfoglalas
https://www.eeszt.gov.hu/hu/covid-oltas-idopontfoglalas
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Lazók Zoltán polgármester az írásos kérdésekre, felvetésekre adott válaszokat követően átadta a szót 

a jelenlévőknek. Kérte, hogy a pontosság kedvéért valamennyi hozzászóló felszólalását megelőzően 

szíveskedjék hangosan, mindenki számára jól érthetően bemondani a mikrofonba a nevét és a 

lakóhelyét. Erre egyrészt a hozzászólásokat és a válaszokat rögzítő jegyzőkönyv elkészítéséhez van 

szükség, másrészt azért, mert az itt meg nem válaszolt kérdésekre az érdeklődőknek csak ezen adatok 

ismeretében tudnak írásbeli tájékoztatást küldeni.  

Kérte továbbá, hogy a soron következő felszólaló a mikrofon átvétele után röviden mondja el 

észrevételeit, javaslatait, kérdéseit, melyekre a válaszokat téma, terület szerint a települési képviselők, 

szakbizottsági elnökök, a Közös Önkormányzati Hivatal aljegyzője, osztályvezetői, illetve más 

hatóságok szakemberek fogják megadni. A kivizsgálást, tájékozódást igénylő kérdésekre az érintettek 

szóban, vagy írásban kapnak majd választ. 

 

Takács István városlakó a többi lakó nevében is jelezte, hogy a DIGI televízióval nagyon sok 

probléma van, sokszor megszakad az adás, lefagy a kép, vagy eltűnik a kép és kiírja, hogy gyenge, 

vagy nincs jel. Kérte, hogy az önkormányzat ebben a kérdésben próbáljon meg a DIGI illetékes 

vezetőjével beszélni, hogy próbálják meg zavarmentessé tenni a szolgáltatást, az előfizetőknek ez 

problémát okoz. 

Elmondta, 25 éve lakik a Táncsics úton, ahol minden évben a hiányzó fákat tavasszal pótolják, 

elültetik. Még mindig sok fa hiányzik az úton, mert az aszályos nyarakon kiszáradnak, vagy vandálok 

összetörik. Nyáron a 2840-ben kérték a lakosságot, fogadjanak örökbe frissen ültetett fákat és azokat 

locsolják meg néha. Az elmúlt években a parkolóba ültetett 15 db fát, melyeket rendszeresen locsol. A 

Táncsics úton pedig 5 db fát örökbe fogadott, locsolt.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a DIGI TV-vel kapcsolatos problémát már Papp Péter Attila 

képviselőtársa is jelezte. Ígéretet kapott arra, hogy az októberi képviselő-testületi ülésen részt vesz a 

DIGI TV vezetője. 

A fák ültetését és örökbefogadását megköszönte.  

 

Németh Gábor vezérigazgató jelezte, társaságuk is elindított fa-örökbefogadási akciót. Többen 

fogadtak örökbe fákat, melyet köszönt. Fontos téma, foglalkozni kell vele. 

 

Róth Ferenc városlakó jelezte, a Haraszthegyi útnak emberi kinézete lett azáltal, hogy a város 

megcsináltatta. Kérdés, mikor lesz befejezve? A Haraszthegyi út nem addig tart, ameddig elkészült. 

Nagy forgalmú út, tele gyorshajtókkal, akik az iparterületet ezen keresztül közelítik meg, 

balesetveszélyes is. Az út minősége kritikán aluli. Az úton kétirányú a forgalom, ugyanakkor a 

szélessége a 6 métert sehol nem éri el, kivéve az elkészült szakaszon. A társasházakhoz a ki- és 

behajtás nehéz, néha lehetetlen, a családi házaknál a parkolás megoldhatatlan. Kérte a képviselő-

testületet, hogy az út felújítása kerüljön befejezésre.  

 

Lazók Zoltán polgármester erre költségvetési forráshiány miatt ígéretet tenni nem tudott. 

 

Sólyomné Járóka Mária városlakó, közös képviselő több problémát vetett fel.  

1. Tudomása szerint a szennyvízhálózat a város tulajdonában van és üzemeltetésre adták át a 

vízműnek. Azokban a társasházakban, ahol a pincéből megy felfelé az út felé a szennyvízbekötés, sok 

esetben a szennyvíz elönti a pincéket, alagsorokat. A szennyvízcsatorna mosatását a vízműnek kell 

bejelenteni dugulás-elhárításként, ki is jönnek, de előfordul, hogy egy-két héten belül újra feltelítődik 

a rendszer, tehát nem igazán történik meg ezeknek a gerinceknek a mosatása. A szennyvízhálózatért 

felelős szakemberek kormányrendeletre hivatkozva azt mondták, visszacsapó szelepeket kellene 

beépíttetniük a társasházakba. 50 évvel ezelőtt épültek fel ezek a társasházak, eddig ez nem volt 

probléma. Próbálnak megfelelni. Véleménye szerint nem életszerű az, hogy a társasház részéről 

elvégzik a karbantartást, kihívják a dugulás-elhárítást, aztán egy hét múlva kezdik elölről. Kérte, hogy 

ennek az ellenőrzése történjen meg valamilyen módon városi részről. 

2. A társasházakat kötelezik arra, hogy a csapadékvízhálózatba kössék be a tetőkről lefolyó 

csapadékvizet. Ezt el is végzik. A városban egyes közintézményeknél ez hiányos. Rájuk is kellene, 

hogy vonatkozzon ez a kötelezettség, nem csak a társasházakra. 
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3. Sok helyen van a városban a tömbök alatt garázs. Az ahhoz vezető utat más gépkocsik elfoglalják, 

ezért legtöbbször a garázstulajdonosok nem tudják használni a saját garázsaikat. A hivatal munkatársa 

javasolta, hogy adjanak be igényt forgalomtól elzárt terület felfestésére. A közútkezelői 

hozzájáruláshoz azonban forgalomtechnikai tervet kellene csatolni. A társasházak nincsenek erre 

felkészülve, ellenállásba ütköznének, hogy erre a közös költségből biztosítsanak forrást. Azt sem tartja 

elég életszerűnek, hogy rendőrt vagy közterület-felügyelőt hívnak. Hosszú procedúra, mire 

megtalálják a gépkocsi tulajdonosát. A vonulási költségek kifizetése jobban megéri, mint hogy ezek a 

vonalak felfestésre kerüljenek? 

4. A tavalyi közmeghallgatáson szóba került a szemetes edények mosatása. Idén meg tudták rendelni a 

szolgáltatótól, viszonylag alacsony áron. Megköszönte. Probléma, hogy azok a vállalkozások, akik 

tömbházak közelében működnek, a hulladékukat azokba a gyűjtőedényekbe helyezik, amikért nem 

fizetnek. Tavaly is szóba került már a közmeghallgatáson, nem történt előrelépés. Ismételten kérte, 

hogy a vállalkozásoktól a működési engedély kiadása előtt kérjék be a hulladékszállítási szerződést. A 

tevékenységükhöz, árbevételükhöz mérten lehete utánanézni, hogy mekkora edényzetre van 

szükségük. Főként a Rákóczi úton és a Fürst S. úton jellemző ez a probléma.  

5. A Táncsics út 31-33. szám mellett található kamera, ettől függetlenül rendszeresen nagy 

mennyiségű lom és egyéb hulladék kerül a szemetes edények mellé. Kérdezte, hogy a kamerák alapján 

mennyire sikeres az elkövetők elkapása. Miért kell arra várni, hogy hetek teljenek el, mire a lomok 

elszállítása kerülnek? 

6. Kérte, több helyen jelenjen meg, hogy az OIH Zrt.-t kell értesíteni a közvilágítás működésével 

kapcsolatos problémákról. Az 560-025-ös számot kell hívni és ott bejelenteni a problémákat. Probléma 

az is, hogy bejelentés után több hétig sem történik semmi. Szeretné, ha ez a javítás kicsit felgyorsulna.  

7. A városi rendelet szerint télvíz idején egy útnak nem mindkét oldalán történik síkosságmentesítés. 

Ilyen pl. a Fürst Sándor utca páros és páratlan oldalának megkülönböztetése. Egyik oldal takarítva 

van, a másik nem. Szeretné, ha nem lenne ez a megkülönböztetés. 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, a szennyvíz-problémát meg fogja vizsgáltatni.  

A csapadékhálózatba az intézményeket is be kell kötni, tudomása szerint ennek rendben kellene 

lennie. Ennek is utána fog járni. 

 

Lóczi Krisztián osztályvezető elmondta, a garázsoknál történő parkolás kérdését a KRESZ 

egyértelműen szabályozza. Amennyiben az ingatlanról való ki- és behajtást akadályozza egy 

gépjármű, akár a közterület-felügyelet, akár a rendőrség kimegy. Eszköz a kezükben a bírság. Kérte, 

érkezzen jelzés. Elvitetni nem tudják az adott gépjárművet. Ilyen problémát rendszeresen jeleznek a 

város sok területéről.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök hozzátette, az ő bizottsága foglalkozik a forgalommal kapcsolatos 

kérdésekkel. Azt mindenkinek tudomásul kell venni, hogy a városban dinamikusan nő a gépjárművek 

száma. A gépjárművezetőknek egyre kulturálatlanabb a közlekedési, parkolási viselkedése. Ez nagyon 

sok problémát okoz.  

Az elmúlt időszakban jelentős parkolófejlesztések történtek. Ma már egy családon belül több 

gépjármű van. Reagálni kell arra, hogy a növekvő gépjárművek elhelyezése közterületen milyen 

formában fog megvalósulni. A parkoltatás kérdésével foglalkozni kell. 

A renitens módon viselkedő gépjárművezetőkkel szembeni fellépés kapcsán kérte a rendőrség 

szakembereit, hogy a tilosban várakozókat először figyelmeztessék, következő alkalommal pedig 

büntessék meg. 

 

Óvári László, az OKÖ Zrt. vezérigazgatója a tömbházas övezetben működő vállalkozások 

hulladékelhelyezésével kapcsolatban elmondta, az engedélyt kiadó és a szolgáltató között nincs 

adategyeztetés. Ennek adatvédelmi akadályai is vannak. Kérte a VFKB segítségét, hogy erről a 

kérdésről átfogóbban beszéljenek, megoldást találjanak. Az OKÖ Zrt. jelzés alapján szerződés-

módosítást kezdeményez, de semmiféle hatósági, vagy büntetőjogkörük nincs. Nagy lépés lenne, ha az 

önkormányzat, illetve a szolgáltató között komolyabb lenne ez a féle adatátadás, amennyire ezt a 

jogszabályok engedik. 
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A Táncsics út 31-33. szám előtti lomkérdéssel kapcsolatban reagált, a konténerek útba esnek az ipari 

parkban dolgozóknak, valószínűleg emiatt van szinte állandó jelleggel akkora hulladékhalmaz. Jelen 

pillanatban a közszolgáltatás körében a konténerek mellé helyezett illegálisan kirakott lomhulladék 

elszállítása nincs benne. Amennyiben az önkormányzat megrendeli, el fogják szállítani. Ez történt kb. 

3 hete is. 

 

Lóczi Krisztián osztályvezető elmondta, annak idején a Táncsics útra a kamera a kereszteződés miatt 

lett kihelyezve. A lomhulladékot lerakók beazonosításához (amennyiben nem gépjárművel történik) az 

a kamera messze van. A konténerek áthelyezésével vagy plusz kamera kihelyezésével tudnának 

hatékonyabbak lenni az elkövetők felderítésében. 

 

Lazók Zoltán polgármester a közvilágítási hibák bejelentésével kapcsolatban jelezte, tenni fognak, 

hogy többen tudjanak róla.  

Az utak síkosságmentesítése, a téli üzemeltetési rend a szakbizottság elé kerül minden évben. 

Párhuzamos járdáknál mindkét járda takarítására jelenleg nincs forrás. 

 

Torma Lajos városlakó bejelentette, hogy az Oroszlányi Kerékpáros Szakosztály a Kerékpárosbarát 

Települések Országos Szövetségének tagdíját átvállalja az önkormányzattól. Ezzel tehermentesítik a 

város költségvetését. 

A kerékpárút mentén a kecskédi határvonalon talált egy kidőlt, száraz fát. Ebből egy műalkotást, egy 

oroszlánt szeretne kifaragtatni. Így egy szép fotópont lenne szemben a kerékpáros fallal. Ehhez kért 

jogi segítséget. 

 

Nagy Sándor Róbert városlakó jelezte, amikor a volt Ady mozit lebontották, megcsinálták a parkolót, 

de a mellette lévő járdával nem foglalkoztak, 8-10 méteres szakaszon balesetveszélyes. Lesz mód a 

felújításra? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, szó van róla, hogy jövő évben komolyabb járda programot 

indítanak, ha tudnak rá forrást szerezni. 

 

Hermann Istvánné települési képviselő javasolta, hogy a következő testületi ülésre a Digi szolgáltató 

mellett a posta vezetését is hívják meg. Botrányos a levelek kikézbesítése. Határidőn túl kapnak meg 

számlákat. Hetente egyszer kapnak egy nagy köteg levelet szortírozatlanul. Ez nem kézbesítés, nem 

szolgáltatás, ami van kb. 2 hónapja. 

 

Varga Gábor szerkesztő ismertette a facebookon érkezett kérdéseket, véleményeket. A közterület-

felügyeletet, a rendőrség vezetőjét kérdezi egy városlakó, hogy a Kertalja utca és a Tópart utca 

kereszteződésében szabálytalanul parkoló autók ellen tesznek-e valamit. Abszolút balesetveszélyes a 

kereszteződésben való parkolás. 

 

dr. Gánics József r. alezredes, osztályvezető elmondta, természetesen, ha jön bejelentés, vagy arra 

járnak a kollégák, mindenféleképpen intézkedni fognak. Sólyom úr felvetésére és vádaskodására 

reagált és kikérte a kollegái nevében. Képviselő úr tapasztalhatott olyat, hogy tiltott helyen várakozó 

mögött álltak meg a rendőrkollegák, de annak több oka is lehetett. Ez nem gyakori és nem bevett 

szokás.  

 

Székely Antal települési képviselő elmondta, a Táncsics úton rendszeres, hogy szabálytalanul 

parkolnak az autók és az arra járó rendőr nem intézkedik. A hatóság, az önkormányzat is kicsit elnéző. 

Akár az illegális szemétlerakásnál, akár a KRESz megsértésekor sokkal szigorúbban kellene eljárni, a 

figyelmeztetés, a táblák kihelyezése semmit nem ér. 

 

dr. Gánics József r. alezredes jelezte, meg fogja vizsgáltatni az esetet. 

 

Sólyomné Járóka Mária közös képviselő elmondta, a Petőfi és a Takács utcai épületeknél sokan a 

bejárat elé parkolnak, ezzel akadályozva a menekülési útvonalat is. A közös képviselőnek kell 

gondoskodni a felvonulási terület üresen tartásáról. Fel kell festeni és többször kell büntetni, ugyanis a 

figyelmeztetés nagyon kevés. 
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Varga Gábor szerkesztő jelezte, a facebookon érdeklődik egy városlakó, hogy a Mátyás király úti 

hajléktalan szálló mikor szűnik meg? (Részeges, drogos, munkanélküli fiatalok miért kapnak ellátást 

ingyen, miért nem végeznek közmunkát?) Mit kíván tenni a polgármesteri hivatal, hogy ez a része a 

városnak kicsit jobb legyen, ne pedig szállók tömkelege, akik többségének nem fontos a csend és a 

nyugalom. Hogy kívánják kárpótolni azokat a lakosokat, akik ez miatt vesztették el az ingatlanuk 

értékének valahányad részét? 

 

Baráth Domonkos, az Önkormányzati Szociális Szolgálat intézményvezetője elmondta, mint az 

köztudott, jelenleg folyamatban van a hajléktalan szálló más területen való elhelyezése. A környéken 

nem csak a hajléktalanokkal van probléma. Két munkásszálló is van az épület környékén, akik néha 

ugyanolyan problémákat okoznak, mint a hajléktalanok. Az intézmény a hajléktalanellátás területén 

minden lehetőséget kihasznál arra, hogy a problémát kezelje.  

 

Varga Gábor szerkesztő ismertette a következő kérdést: Mi lesz a külterületekkel? Csak a Nyíres 

dűlő létezik, ott van közvilágítás, út és vezetékes víz. A Madárhegyi dűlőben egyik sincs, pedig ott is 

emberek laknak. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, amint a képviselő-testület forrást biztosít, akkor a hivatal 

beruházási osztálya végre fogja hajtani ezeket a feladatokat.  

 

Lazók Zoltán polgármester hozzátette, több területen fejlesztett az idén az önkormányzat 

közvilágítást, addig még nem jutottak el sajnos, hogy a Madárhegyen is megtegyék ezt. 

 

Varga Gábor szerkesztő elmondta, egy városlakó jelezte, a környékükön folyamatosan hajléktalanok 

alszanak a bokrokban, oda vizelnek. A Népekbarátsága utca 2-nél a faházaknál szintén ott alszanak és 

szemetelnek. A közterületeseknek többször jelezték, mégsem történt semmi. Miért nem intézkednek? 

 

Lóczi Krisztián osztályvezető jelezte, nem tud olyan esetről, amikor lakossági bejelentés érkezett a 

közterület-felügyelőkhöz, és ne intézkedtek volna. Hozzátette, minden esetben tisztázni kell a 

hatásköröket. A közterület-felügyelő nagyon sok esetben tud segíteni, de van olyan, amiben nem fog 

tudni. Ennek ellenére bíztatta a városlakókat, hívják a kollegáit, ki fognak menni. Az nem azt jelenti, 

hogy másnap nem fog újra jelentkezni ugyanaz a probléma, de akkor ismét bejelentést kell tenni. 

 

Varga Gábor szerkesztő a következő bejegyzést ismertette: A Dózsa György úti trafóháznál egy éve 

össze van szedve az avar, de nem viszik el. Miért nem?  

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az OIH Zrt. munkatársai intézkedni fognak.  

 

Varga Gábor szerkesztő tájékoztatta a jelenlévőket, kérdésként merült fel, hogy fizetett-e pénzt a 

város a tóparti kis focipálya kivitelezéséért? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, amennyiben önkormányzati beruházás volt, akkor vélhetően 

fizettek.  

 

Varga Gábor szerkesztő elmondta, a következő felvetés érkezett: A Dózsa György úton a sorompótól 

a körforgalomig tele van az új lyukakkal. Kinek a feladata kijavítani?  

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatásul elmondta, ez a közútkezelő feladat. Küzdenek a Dózsa 

György út és a Kecskédi út rendbe tételével, de a közútkezelő is forráshiányra hivatkozik. 

 

Varga Gábor szerkesztő elmondta, a következő facebook bejegyzés, hogy a Népekbarátsága utca 

tízemeletesek között nagyon rossz a közvilágítás, vagy egyáltalán nincsen. Lesz-e változás ezen a 

téren valamikor? 
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Bartalus László osztályvezető jelezte, a Népbekbarátsága utca 35-37. számú tömb környezetében 

annak a belső térnek, ahol valamikor felszámolásra került egy játszótér is, a közvilágítása valóban 

nagyon rossz állapotban van. A virágárus üzlet mögötti kis parkban van ugyan két napelemes 

közvilágítási lámpa, de ezek nem töltik be megfelelően a funkciójukat. Ennek kiváltásaként, illetve e 

mellé tervezik néhány alacsony fénypontú közvilágítási lámpa telepítését lehetőség szerint még az idei 

költségvetési forrás terhére. 

 

Varga Gábor szerkesztő elmondta, egy városlakó javasolja, hogy a városi részeken mindenhol jó 

lenne kis szemetesek kihelyezése, mert rengeteg helyen eltűnt az is, ami volt. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, 304 db kis kézi szemetes van kint jelenleg is a város 

területén. Mindig a hivatal szakosztályával egyeztetik, hogy hol vannak kirakva, hol vannak 

visszaszedve, hova kellene még. Ezeket az edényzeteket az önkormányzat szerzi be, nyilván 

költségvetési forrása erejéig. 

 

Lazók Zoltán polgármester hozzátette, nem tud róla, hogy eltűntek volna a kis szemetes edények. 

 

Papp Péter Attila képviselő elmondta, neki is jelezték többen ezt, például a Táncsics útról, a Bányász 

Klub soráról. Kérdése az volt, miért kell visszaszedni onnan, ahol van? 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, karbantartás, felújítás miatt szokták leszedni. Ahogy tudják, 

visszarakják. 

 

Varga Gábor szerkesztő ismertette, jelzés érkezett, hogy a Bánki Donát utca 7-9-11. sz. előtt nagy 

rossz a járda állapota.  

Utolsó facebookos kérdés: A víztorony környékét nem lehetne-e rendbe rakni? Olyan mint, a 

dzsungel. A fákat, bokrokat kellene kivágni, mert ezeket oda lehetne adni a rászorultaknak téli 

tüzelőnek. 

 

Róth Ferenc városlakó ugyanazt kérte, ami már elhangzott. A postaszolgáltatás Oroszlányon a 

mélypontra került. Az új postavezető asszonnyal kb. 10 napja beszélt, aki a szokásos pénzproblémára, 

emberproblémára hivatkozott. Pedig mindenki szeretné megkapni a leveleit. Kérte polgármester urat, 

próbáljon a városvezetés valamit tenni.  

A rendőrségtől kérte, hogy büntessenek, mert a magyar ember manapság csak ebből ért. Nem csak a 

Vajda-kanyarban kell sebességet mérni. 

 

További kérdés, hozzászólás hiányában Lazók Zoltán polgármester megköszönve a jelenlévőknek és 

városlakóknak az aktivitást és a türelmet felhívta a figyelmet a képviselő-testületi, valamint a 

bizottsági ülések nyilvánosságára. Megköszönte képviselőtársainak a mai munkát és a 

közmeghallgatást 18 óra 15 perckor bezárta.  

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


